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Protokół Nr III/ 2010 

z  III sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
   odbytej w dniu 30 marca 2010 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Nowej Słupi 
w godz. 10.00- 13.10 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na 15 ogółem. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
W obradach brali udział równieŜ sołtysi gminy Nowa Słupia.  
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Nadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 
2. Pani Izabela Dziewięcka – Sekretarz Gminy Nowa Słupia, 
3. Pani Danuta Fijas – z-ca Skarbnika Gminy Nowa Słupia, 
4. Pani Anna Głowacka – referent ds. obsługi GKRPA w Nowej Słupi, 
5. Pan Bogusław Miśkiewicz – inspektor w/m ds. geodezji i gospodarką nieruchomościami, 
6. Pani Lucyna Spelak – kustosz Muzeum StaroŜytnego Hutnictwa w Nowej Słupi, 
7. Pan Leonard Zyzman - prezes Towarzystwa Przyjaciół Nowej Słupi, 
8. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia”.  
 
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Ewa Guz otworzyła obrady, przywitała radnych oraz 
wszystkich uczestników sesji. 
Na  podstawie  § 37  Statutu  Gminy  Nowa  Słupia  i  listy  obecności  radnych  stwierdziła  
quorum i oznajmiła, Ŝe obrady są prawomocne. 
 

Następnie odczytała następujący porządek obrad:  
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5. Podjęcie uchwał:  

-  w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok, 
- w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej 
stanowiącej własność Gminy Nowa Słupia, 
- w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjno-Komunalizacyjnej Rady Gminy, 
- w sprawie określenia zakresu zadań dla Komisji Inwentaryzacyjno-
Komunalizacyjnej.  

   6. Sprawozdanie z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych   za 2009 rok. 

7.  Interpelacje i zapytania radnych. 
      8.  Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie obrad. 
Uwag czy teŜ wniosków do powyŜszego porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała ww. porządek obrad pod głosowanie: 
Głosowanie: 
za – 15  
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0   
W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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W tym miejscu obrad za pozwoleniem Przewodniczącej Rady Gminy pani Ewy Guz głos 
zabrali przedstawiciele Towarzystwa Przyjaciół Nowej Słupi: pani Lucyna Spelak i pan 
Leonard Zyzman. Zaprezentowali ksiąŜkę pt. „Galeria osobowości Ziemi Świętego KrzyŜa” 
podkreślając, Ŝe jest ona rezultatem odbytego w dniach 3-4 października 2009r. sympozjum 
popularno-naukowego w Nowej Słupi i na Świętym KrzyŜu.  Prezentuje ona 10 wspaniałych 
osobowości związanych z ziemią Świętego KrzyŜa począwszy od św. Benedykta,                           
a skończywszy na ks. profesorze Włodzimierzu Sedlaku. ZłoŜyli podziękowania pani Ewie 
Guz - Przewodniczącej Rady Gminy Nowa Słupia i doktorowi Aleksandrowi Mazurowi – 
Dyrektorowi Polskiego Radia S.A w Warszawie za zainicjowanie pomysłu stworzenia galerii 
sławy ziemi Świętego KrzyŜa, który to później przerodził się w sympozjum. Podziękowania 
były równieŜ skierowane do Wójta Gminy i Sekretarz za pomoc i wsparcie w przedsięwzięciu 
jakim było stworzenie tej ksiąŜki. Na zakończenie swego wystąpienia wręczyli wszystkim 
obecnym na sali po jednym egzemplarzu przedmiotowej ksiąŜki. 
Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz wyjaśniła, Ŝe była tylko „przekaźnikiem” 
pomiędzy redaktorami Polskiego Radia p. Zalewskim i p. Mazurem propozycji, aby Święty 
KrzyŜ i Nową Słupię nagłaśniać w programach radiowych. Cieszy się, Ŝe mogła swoją osobą 
przyczynić się do powstania tej ksiąŜki i zarazem do promocji naszego regionu.  Pan Wójt 
natomiast podkreślił, Ŝe pomysł stworzenia tej ksiąŜki padł na znakomity grunt, w osobach 
pani Spelak i pana Zyzmana. ZłoŜył im słowa uznania i gratulacje za to, co uczynili dla naszej 
gminy.    
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poinformowała Radę, iŜ nie wpłynęła Ŝadna 
poprawka, co do treści protokołu z obrad poprzedniej sesji. Następnie zadała pytanie, czy są 
uwagi, co do jego treści.  
Uwag nie zgłoszono, wobec czego Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o formalne 
przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu  5 marca 2010 roku. 
Głosowanie: 
za – 13 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 1   
W wyniku głosowania protokół Nr II/2010 z II sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w 
dniu 05.03.2010r. został przyjęty.   

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka poinformował, Ŝe w okresie od ostatniej sesji odbytej 
w dniu 5 marca br.: 
- spotkał się z Marszałkiem Województwa panem Adamem Jarubasem i Dyrektorem 
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich panem Wojciechem Płazą w sprawie 
realizacji modernizacji dróg wojewódzkich trzech odcinków: obwodnicy wraz z modernizacją 
drogi do Sosnówki, rozpoczętej juŜ modernizacji drogi od Huty Nowej do Rynku w Nowej 
Słupi oraz kończącej się modernizacji odcinka drogi od Rynku w Nowej Słupi do obwodnicy 
w Starej Słupi. Mówiono o zaawansowaniu poszczególnych etapów prac i ich finansowaniu,  
a głównie z inicjatywy Wójta Gałki, o konieczności wprowadzeniu do planu wojewódzkiego 
modernizacji drogi z Nowej Słupi do granic z gminą Pawłów (jest przychylna atmosfera w tej 
sprawie), 
-  spotkał się ze Starostą Kieleckim w sprawie organizacji „Tygodnia Jagiellońskiego”, który 
odbędzie się w dniach  od 16 do 23 maja br. Pierwszego dnia  (16 maja) odbędzie się 
„Jarmark Świętokrzyski” z rekonstrukcją pielgrzymki króla Władysława Jagiełły na Święty 
KrzyŜ, 
- podpisał juŜ umowę na budowę oczyszczalni ścieków w Rudkach. Wczoraj nastąpiło 
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przekazanie terenu pod tę budowę, a 20 kwietnia br. rozpocznie się juŜ jej budowa, 
- podpisał umowę na budowę wodociągu II etap w Jeleniowie, który rozpocznie się 7 kwietnia 
br. Długość tego wodociągu wynosi będzie 9,52 km ze 106 przyłączami wodociągowymi               
o łącznej długości ponad 2 km. Koszt tej inwestycji wyniesie 884.486 zł, 
- na ul. Łazy w Nowej Słupi do wykonania jest wodociąg o długości 2,96 km. Będzie to 
prawdopodobnie najdroŜszy wodociąg o tak krótkim odcinku. Koszt tej inwestycji wynosić 
będzie 1.291.000 zł. Przyczyną tego jest ukształtowanie terenu (górzysty, kamienisty                        
i skalisty). Dodatkowo, na tak krótkim odcinku wodociągu, będą budowane trzy 
przepompownie. Wójt dodał takŜe, Ŝe firma, która złoŜyła najtańszą ofertę, a nie wygrała 
przetargu złoŜyła protest. Oferta ta, została odrzucona z wielu powodów. Głównie dlatego, Ŝe 
protestująca firma zaŜądała sobie od jednego przyłącza ponad 8.000 zł. Jest to dla mieszkańca 
bardzo krzywdzące. Natomiast firma, która wygrała przetarg jest droŜsza, ale za przyłącze 
Ŝąda mniej. Wczoraj Wójt odrzucił protest i teraz będzie tylko czekał na rozstrzygnięcie 
protestu, 
- zakończono i rozliczono budowę wodociągu w miejscowości Mirocice, 
- odbyło się zebranie w Rudkach z mieszkańcami trzech miejscowości: Rudek, Serwisa                   
i Sosnówki. Na pierwsze miejsce potrzeb, wysunęła się sprawa modernizacji drogi i budowa 
chodnika od Sosnówki do Nowej Słupi, 
- dwukrotnie zorganizował narady odnośnie trwającej budowy hali sportowej w Nowej Słupi. 
Pojawiły się pewne błędy projektowe, co do poziomu usadowienia tej hali. W chwili obecnej 
są one eliminowane. Budowa nadal trwa i zakończona zostanie jeszcze w tym roku, 
- spotkał się z panem Leszkiem Mądzikiem – twórcą sceny plastycznej KUL-u. Wspólnie               
z nim i proboszczem Nowej Słupi ustalone zostało, Ŝe w naszym kościele 15 czerwca br.                
o godz. 20-tej zostanie wystawiona sztuka sakralna w reŜyserii pana Leszka Mądzika, 
- odbył się szkolny turniej wiedzy poŜarniczej. Jego zwycięzcy będą reprezentować naszą 
gminę na szczeblu powiatowym, 
- brał udział w naradzie z władzami gminy Łagów odnośnie eksploatacji ujęcia wody w Woli  
Zamkowej w związku z ponownym opróŜnieniem zbiorników. Przyczyna niestety jest po 
naszej stronie – zostały opróŜnione w wyniku awarii, której nie moŜemy jeszcze 
zlokalizować. Prawdopodobnie będzie ona na ulicy Bodzentyńskiej albo Partyzantów w 
Nowej Słupi. Utraconą wodę widać w kanalizacji,  
- w ostatni piątek odbyła się droga krzyŜowa z czynnym udziałem radnych i sołtysów parafii 
Nowa Słupia, 
- wczoraj w klasztorze na Świętym KrzyŜu nastąpił odbiór wyremontowanej kaplicy 
Oleśnickich z udziałem przedstawicieli naszej gminy, gm. Bieliny, biskupa sandomierskiego 
Nitkiewicza, przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego oraz Powiatu Kieleckiego, 
- wspólnie z Przewodniczącą Rady Gminy panią Ewą Guz, panem Leonardem Zyzmanem – 
prezesem Towarzystwa Przyjaciół Nowej Słupi, Dyrektor GOK-u p. Agnieszką Popczyk-
Borowiecką, zespołem tancerzy GOK-u oraz gospodyniami Koła Wiejskiego z Dębniaka z 
panią Urszulą Kozłowską radną naszej gminy na czele wziął udział w programie na Ŝywo 
Telewizji Kielce. 
 

Ad. pkt. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami 
 

Sprawozdania dokonała Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz. Poinformowała, Ŝe               
w tym okresie reprezentowała Radę na następujących uroczystościach i spotkaniach: 
- brała udział w uroczystości Dnia Kobiet zorganizowanym przez Wójta Gminy, 
- brała udział w dwudniowym szkoleniu poświęconemu procedurom uchwalania budŜetu 
zorganizowanym przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach, 
- brała udział w zebraniu trzech sołectw: Rudki, Sosnówka i Serwis, które odbyło się w 
Szkole Podstawowej w Rudkach, 
- uczestniczyła w podsumowaniu drugiej edycji programu integracji społecznej, które odbyło 
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się w Publicznym Gimnazjum nr 1 w Nowej Słupi, 
- brała udział w parafialnej drodze krzyŜowej ulicami Nowej Słupi, 
- brała udział w nagraniu programu telewizyjnego promującego gminę Nowa Słupia.   
Ponadto poinformowała, Ŝe: 
- zamówiła mszę św. na Świętym KrzyŜu z okazji Dnia Samorządowca, która odprawiona 
zostanie w klasztorze w dniu 1 maja br. (sobota) na godz. 12.00, 
- 16 kwietnia odbędą się uroczystości katyńskie, 
- poddaje propozycje wspólnego wyjazdu radnych i sołtysów z naszej gminy do Zakopanego i 
prosi o zadeklarowanie swojego wyjazdu na liście u pani z obsługi Rady Gminy. 
Poza tym, wraz z Panem Wójtem przygotowywała materiały na dzisiejszą sesję oraz w kaŜdą 
środę pełniła dyŜury w urzędzie gminy. 
  

Ad. pkt. 5.  Podjęcie uchwał 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz poinformowała, Ŝe projekty uchwał zostały 
omówione i pozytywnie zaopiniowane na połączonym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
 

- w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr III/2O/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 marca 2010r. w sprawie zmian w budŜecie 
gminy na 2010 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 13 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Henryk Gąsior, p. Ewa Guz,  
p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,  
p. Jan Marzec, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 2 radnych: p. Adam Gałka, p. Zenobiusz Nowiński.    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/20/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 marca 
2010r.  została przyjęta przy 13 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

- w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej stanowiącej 

własność Gminy Nowa Słupia 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr III/21/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 marca 2010r. w sprawie sprzedaŜy 
nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej stanowiącej własność Gminy Nowa 
Słupia. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz,  p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,  
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                    
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0  
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/21/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 marca 
2010r.  została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjno-Komunalizacyjnej Rady Gminy 
 

Zgodnie z ustaleniami na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy do składu komisji 
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zgłoszono następujące kandydatury radnych: 
1. Marian Borowiecki, 
2. Ewa Pastuszyńska 
3. Ryszard Karpiński. 
W/w osoby wyraziły na to zgodę. Innych kandydatur nie zgłoszono.  
Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały                          
Nr III/22/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 marca 2010r. w sprawie powołania Komisji 
Inwentaryzacyjno-Komunalizacyjnej Rady Gminy z podaniem w treści w/w kandydatur. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 14 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz,  p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,  
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał 
Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radny: p. Zenobiusz Nowiński.  
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/22/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 marca 
2010r.  została przyjęta przy 14 głosach za i 1 wstrzymującym się. 

 

- w sprawie określenia zakresu zadań dla Komisji Inwentaryzacyjno-Komunalizacyjnej 
 

Zgodnie z zaleceniami radnych pan Bogusław Miśkiewicz – inspektor tut. urzędu odczytał 
wykaz działek przylegających do byłej kolejki wąskotorowej na terenie naszej gminy (od 
Huciska do Sosnówki). 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Rafał Piasecki podniósł, Ŝe kolejka ta w Sosnówce 
przebiega przez środek lasu prywatnego. Trzeba to wziąć pod uwagę. 
Wójt Gminy podkreślił, Ŝe odczytano wszystkie działki, które swego czasu tworzyły nasyp 
pod kolejką wąskotorową na odcinku od Huciska do Sosnówki. Jego zdaniem nie wszystkie 
wymagają komunalizacji. Dlatego teŜ, zwrócił się do radnych z prośbą o propozycje tych 
działek, które ich zdaniem wymagają komunalizacji (głównie pod drogi, czy ścieŜki 
rowerowe). 
Radny pan Zenobiusz Nowiński zwrócił się z zapytaniem, czy wiadomo w jakich latach 
zdemontowano tory tej kolejki, poniewaŜ moŜe tu wchodzić sprawa zasiedzenia niektórych 
działek przez ich uŜytkowników. 
Radny pan Jan Marzec stwierdził, Ŝe jeśli dobrze pamięta, torowisko w kierunku Michałowa 
było likwidowane w latach 60-tych ubiegłego stulecia. 
Radny Ryszard Karpiński stwierdził, Ŝe dobrze, iŜ taka komisja powstała. Powinna ona 
przeprowadzić komunalizację tylko tych działek potrzebnych gminie głównie pod drogi. 
Innymi działkami niech zajmują się ich uŜytkownicy. 
Po propozycjach złoŜonych przez radnych pana Adama Gałkę i pana Mariana Borowieckiego 
odnośnie konieczności skomunalizowania działek oraz upewnieniu się od pana Miśkiewicza, 
iŜ posiadamy na nie odpowiednie dokumenty, ustalono dopisać 3 i 4 punkt § 1 tejŜe uchwały 
o następującej treści: 
„3. przeprowadzenie komunalizacji niezabudowanej działki gruntu nr 89 o pow. 600 m² 

połoŜonej w obrębie Serwis. 
4.  przeprowadzenie komunalizacji niezabudowanych działek gruntu połoŜonych w obrębie 

Baszowice:  
- nr 384 o pow. 2.900 m², 
- nr 390 o pow. 2.500 m²,  
- nr 477 o pow.  200 m², 
- nr 489 o pow.  500 m², 
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- nr 491 o pow.  1.300 m², 
- nr 592 o pow.  7.700 m².” 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz odczytała projekt uchwały Nr III/23/10 Rady 
Gminy Nowa Słupia z dnia 30 marca 2010r. w sprawie określenia zakresu zadań dla Komisji 
Inwentaryzacyjno-Komunalizacyjnej dodając w § 1 pkt. 3 i 4 o treści jak wyŜej . 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz,  p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,  
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                    
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0  
 

W wyniku głosowania uchwała Nr III/23/10 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 marca 
2010r.  została przyjęta jednogłośnie. 

 

W tym miejscu obrad Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz ogłosiła przerwę trwającą 
w godz. 11.30 – 11.40. 
 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2009 rok. 
 

Przedmiotowego sprawozdania w formie pokazu słowno – multimedialnego dokonała referent 
ds. obsługi Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Nowej Słupi – 
pani Anna Głowacka.  
Na początku swojego wystąpienia odniosła się do przepisów prawnych warunkujących 
działania tejŜe komisji, wyjaśniła procedurę zobowiązania do leczenia odwykowego. 
Następnie podpierając się pokazem multimedialnym poinformowała o zadaniach wykonanych 
przez komisję w 2009r., o działalności Punktu Konsultacyjno-Informacyjnego w Nowej Słupi, 
o całorocznych kosztach poniesionych w związku z działalnością przedmiotowej komisji w 
2009 roku.  
Radny pan Zenobiusz Nowiński, w nawiązaniu do przypadku z przeszło dwóch lat odnośnie 
silnego upojenia alkoholowego małoletniego (14 lat) podczas „Dymarek Świętokrzyskich” 
stwierdził, Ŝe obecnie 16-letni młodzieniec nadal upija się, wszczyna awantury pod wpływem 
alkoholu. Świadczy to o powtarzalności naduŜywania przez niego napojów alkoholowych. 
Zadał pytanie, czy jest on przez komisję monitorowany i co komisja uczyniła, aby mu pomóc 
wyjść z nałogu alkoholowego. 
W odpowiedzi pani Anna Głowacka stwierdziła, Ŝe matka tego małoletniego złoŜyła juŜ do 
komisji wniosek o jego przymusowe leczenie odwykowe. Dodała, Ŝe jest to trudny przypadek 
ze względu na brak pełnoletniości tej osoby. Będzie wezwany na rozmowę motywującą z 
udziałem psychologa i terapeuty, ale tylko od jego dobrej woli zaleŜeć będzie czy podejmie to 
leczenie. Podkreśliła, Ŝe młodzieŜ czerpie wzorce picia od osób dorosłych. Najlepsze 
programy profilaktyczne nie zastąpią prawidłowego wychowania w rodzinie. Jest to pewnego 
rodzaju wyzwanie dla komisji, aby do współpracy zaangaŜować rodziców.   
 

Ad. pkt. 7 Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny pan Adam Gałka przypomniał, Ŝe na ostatniej sesji pytał o umowy dotyczące 
zaopatrzenia gminy w wodę nie bez powodu. Jak się teraz okazało od czterech dni brakuje 
wody w miejscowościach Baszowice  i Hucisko.  Dlatego chce wiedzieć, jakie zasoby wodne 
na dzień dzisiejszy posiada gmina. Był zdania, Ŝe radni powinni zapoznać się z 
porozumieniami zawartymi z sąsiednimi gminami w tym zakresie. Zgłosił równieŜ 
konieczność udroŜnienia przepustu przed posesją pani Sobieraj w Baszowicach. 
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Radny pan Leszek Kulpiński zgłosił konieczność poprawy podziurawionej nawierzchni drogi 
powiatowej w Jeziorku od krzyŜówki w kierunku Dębna. Poprosił o podjęcie przez gminę 
szybkiej decyzji w sprawie wyboru rodzaju oczyszczalni ścieków dla Dębna i Jeziorka.  
Radny pan Zenobiusz Nowiński zadał pytanie, czy będzie poszerzona droga na ul. Ogrodowej 
w Nowej Słupi. Dodał, Ŝe w Nowej Słupi i niektórych innych miejscowościach w tym 
miesiącu brakuje wody. Chce wiedzieć, co Wójt w tym zakresie zamierza uczynić. 
Radny pan Jerzy Domański zadał pytanie, jak przedstawia się sprawa budowy drogi 
powiatowej w Dębnie od cmentarza w kierunku Wojciechowa. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior zadał pytanie jak, przedstawia się 
sprawa modernizacji oświetlenia ulicznego. Nawiązał takŜe do sprawy wniosku pana Rybki o 
zakup działek gminnych w pobliŜu cmentarza parafialnego w Rudkach. Odczytał pismo w tej 
sprawie od proboszcza parafii Rudki. Radny pan Gąsior, zgadzając się z opinią ks. proboszcza 
stwierdził, Ŝe działka przylegająca do cmentarza 652/2 będzie w przyszłości potrzebna pod 
ewentualne poszerzenie cmentarza, a jej sprzedaŜ osobie prywatnej pozbawi parafian dojazdu 
do cmentarza bramą boczną. Dlatego jest przeciwny jej sprzedaŜy. Tego samego zdania był 
radny Rudek pan Jan Marzec i sołtys Rudek pan Michał Warchalewski.  
Do powyŜszych wystąpień odniósł się Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka. 
Wyjaśnił, Ŝe: 
- w ślad za propozycjami radnych z Rudek, co do działek gminnych przy cmentarzu w 
Rudkach oraz w ślad za opinią Rady Sołeckiej i proboszcza z Rudek, powinny zebrać się 
komisje pod kątem wypracowania ostatecznej propozycji rozstrzygnięcia w tym zakresie. 
Powinna ona przede wszystkim stwierdzać, które działki i pod co rezerwujemy, a które 
przeznaczamy do sprzedaŜy, wcześniej zlecając opracowanie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, 
- co do modernizacji oświetlenia ulicznego, to trwają prace przy zredagowaniu przyszłej 
umowy i specyfikacji istotnych warunków zamówienia na drugi etap przetargu w tym 
zakresie, 
- co do problemów z wodą, to powinny one być rozwiązane juŜ o wiele lat wcześniej, kiedy to 
nawet on sam jako Wójt Gminy Łagów wychodził z propozycją przyłączenia się gm. Nowa 
Słupia do budowy ujęcia wody w Płuckach. Odpowiedź ówczesnego Wójta była negatywna. 
Teraz zagospodarowana została studnia przy byłym PGR w Płuckach i jest w części do 
dyspozycji naszej gminy. Zostało przez nas zlecone opracowanie dokumentacji budowy 
magistrali wodociągowej łączącej studnię w Płuckach ze zbiornikami w Woli Zamkowej. 
Decyzja lokalizacyjna jest juŜ wydana i nawet dzisiaj zostały wysłane wnioski do Starostwa          
i Wojewody o pozwolenie na budowę. Z chwilą uzyskania tych pozwoleń, ogłaszamy 
przetarg na budowę tej magistrali, która prawdopodobnie zakończy nasze problemy z wodą. 
Tym sposobem będzie podwójna wydajność ujęcia wody w Woli Zamkowej. 
Docelowo natomiast (jesteśmy w porozumieniu z gm. Pawłów) będziemy zaopatrywani               
w wodę ze zbiornika „Wióry”, 
- problem poszerzenia drogi na ulicy Ogrodowej zostanie rozwiązany, takŜe dzięki włączeniu 
się w rozwiązanie tej sprawy radnej pani Ewy Pastuszyńskiej, 
- co do poprawy nawierzchni dróg powiatowych, to przeprowadził rozmowę w tym zakresie 
ze Starostą. Do budowy zgłoszone są dwie drogi: Dębno-Wojciechów i Włochy. Pozostałe 
drogi wymagające tylko remontu zostały takŜe zgłoszone. 
 

Ad. pkt. 8.  Wolne wnioski i informacje 
 

Radny pan Ryszard Karpiński stwierdził, Ŝe to dobrze, iŜ Wójt przedłoŜył dokładną 
informację na temat przyczyn braku wody. Dodał, Ŝe rozpuszczane są róŜne plotki wśród 
mieszkańców, iŜ braki wody spowodowane są nie wypłacalnością gminy za ich pobór. Z 
pewnością są to umyśle działania pewnych osób. 
Sołtys sołectwa Jeziorko pan Józef Świetlik złoŜył Wójtowi podziękowania za wykonanie   
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